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Ankan, yaptıgı aç*lamada, "1 Nisan 2018 tarihinden
itibaren OSB'lerdeki §letmeler ve büyii( sanayi tesislerinde,
elekrik birim fiyatuıda tarife dğşikliğıne gidildi ve sanalı
tarifesi yerine,'son kaynak tedarik'adı altuıda yeni elekrik
tarifesi ile sanayiciler fafura ödemeye başladılar. > 4'TE

OSB'deki işletmelerin elektrik faturaları yiiz de 2ü25 zamlandı
OSB'de çalışan meslektaşlarımızın

yoğun sorularr üzerine yapılan fatura
incelemesinde, OSB bünyesindeki
işletmelerde elektrik faturalarına
ynzde 20 -25 oranında zam geldiğini,
tarifenin sanayiciyi zor durumda
bıraktığını gördük' dedi. Arıkan,'Art*,
50 milyon kilovatsaat ve üzerinde
elektrik kullanan sanayi kuruluşları
yüksek tüketimli aboneler olarak
kabul edilecek ve'son kaynak tedarik
tarifesiyle fatura]and[ılacaklar. Bu
tarifede elektrik satış fiyatı; piyasadaki
elektrik fiyail ile yenilenebilir enerji
kaynakları destek]eme mekanizmasının
birim maliyeti esas alınıp, Enerji
Piyasası Düzenleme Kurumu'nun
(EPDK) yıllık aç*layacağı katsayı ile

çarpılarak belirlenmektedir. Özellikle
organize sanayi bölgelerindeki
birçok üretim tesislerinin elektrik
tüketimleri 50 milyon khW altında
olmasına karşın, Organize Sanayi Bölge
Müdürlüğü üzerinden tüketim rakamr
belirlendiği için, O.S.B bünyesindeki
işletmeler büyük tüketici gibi maalesef
cezalandırılmrş konumuna düşmektedir.
Bu durum ileriye dönük taahhütleiinde
maliyet artrşlarına yansıyacağından
sanayicilerimi zin zarar ına olacaktır,
bu maliyet artışları da nihayetinde
tüketiciye yansıyacaktır. Ekonomik
gelişim üzerinde olumsuz etkiler
yaratacak olan bu düzenleme tekrar
gözden geçirilmelidir. Sanayicimiz
için elektrik fiyatlarının stabil olması,

en azrndan ayhk sabit birim fiyat
belirlenip, sanayiciye ayın başında
resmi olarak belirtilmesi sanayicinin
planlamasınr kolaylaştıracaktır"
şeklinde açıklama yaptı. Sanayi
bölgelerinde elektrik üreten
kojenerasyon santrallerinde d,oğalgaz
sorunu bulunduğunu ifade eden
Arıkan, "Bu santrallerde, doğalgaz
kapasite sınrrlaması getirileceğini
meslektaşlarımız dile getirmektedir. Bu
beyan resmi olarak hiçbir tüketiciye
bildirilmemiştir. Sanayicimiz
koj enerasyon santrallerini çalıştırıp
çalıştırılmayacağını elektrik fiyatlarının
ancak stabil olması ile karar verebilir.
Hükümetimizin birçok kez hatırlatması
bulunmaktadır." dedi.Arzu Bulut
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